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Zápis č. 14 - 03 

z jednání exekutivy KSH Vysočiny dne 26. 3. 2014 v Ledči nad Sázavou 

Přítomni:   Ing. Zdeněk Tůma, Jan Král, Pavel Hladík, Alois Prokop 

Omluveni:  David Kučera, Ing. Hubert Kubala 

Hosté:        Josef Holenda 

Program: 

1. Komise mládeže 

2. Různé 

Exekutiva rozhodla, aby předseda KSH Ing. Zdeněk Tůma požádal paní Kubalovou o 
vyúčtování zálohy na provoz KSHV. 

1. 

Zodpovídá: Ing. Zdeněk Tůma Termín: 28. 2. 2014 - Splněno 

 

Exekutiva pověřila místopředsedu KSH Jana Krále, aby se seznámil se systémem 
financování KSHV Českým svazem házené a navrhl jak pokračovat. 

2. 

Zodpovídá: Jan Král Termín: 28. 2. 2014 

Místopředseda informoval exekutivu o způsobu financování a čerpání 

finančních prostředků KSHV, exekutiva vzala skutečnost na vědomí.. 

Doplnění 

z 03 - 14 

Zodpovídá: Jan Král Termín: průběžně - vypustit 

 

3. Exekutiva rozhodla, aby předseda KSH Ing. Zdeněk Tůma v souladu s usnesením konference 
KSH předložil Radě ČSH a exekutivě ČSH k posouzení: 

- úhrada odměňování rozhodčích v soutěžích řízených ČSH (určitě pro celorepublikové soutěže) 
prostřednictvím ČSH (viz Extraliga a WHIL) 

- lhůty pro podání námitky prodloužit na 3 pracovní dny (současný stav vyhovuje pro profesionální kluby, 
pro amatérské nikoliv) 

- počet hostujících hráčů v jednom utkání zvýšit na 3  

- neumožňovat hostování z vyšší do nižší soutěže 

- hostování umožnit v kategorii mladšího dorostu a výše (první možnost pro hostování je ze starších žáků 
do mladšího dorostu) 

- umožnit více transakcí různého typu pro jednoho hráče v jednom přestupovém období 

- omezení počtu odehraných utkání pro hráče, kteří hostují (pro všechny, v týdnu - 3x,  část sezóny - do 
31.12. a po 31.12. - maximálně 25x 

- zvýšení po čtu hrá čů, kte ří mohou nastoupit k utkání -  v mezinárodních 
utkáních na 16 (poznámka: Z okolníc h zemí to je v Ma ďarsku, na 
Slovensku a v Polsku)  
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Ing. Tůma informoval exekutivu o průběhu jednání Rady ČSH.  Doplnění 

03 - 14 Zodpovídá: Ing. Zdeněk Tůma Termín: Splněno 

 

Exekutiva pověřila místopředsedu KSH Jana Krále, aby zpracoval zpravodaj dle 
podkladů dnešní burzy a Radka Beneše, aby navstupoval  utkání  do Handball-netu. 

4. 

Zodpovídá: Jan Král Termín: 28. 2. 2014 - Splněno 

 

Exekutiva pověřila Předsedu KSH Ing. Zdeňka Tůmu, předsedu KR a Josefa Holendu 
obsazením utkání a turnajů rozhodčími. 

5. 

Zodpovídá: místopředseda KSH Termín: 28. 2. 2014 - Splněno 

 

Exekutiva pověřila Radka Beneše zveřejněním zpravodaje na www stránkách. 6. 

Zodpovídá: místopředseda KSH Termín: 28. 2. 2014 - Splněno 

 

Úkoly z 1. 2. 2014 

Na základě diskuse, ve které se vystřídali všichni přítomní včetně názoru předsedy KSH (e-
mail) exekutiva rozhodla, aby předseda komise mládeže prezentoval názor, který exekutiva 
KSH jednomyslně schválila 

Exekutiva pověřila místopředsedu KSH Jan Král, aby zaslal prezidentu ČSH následující dopis: 

Važení, obracíme se na Vás jménem Exekutivy Krajského svazu házené Vysočina.  

KSH Vysočina dlouhodobě upozorňuje na problémy spojené s podporou talentované mládeže v 

ČSH (viz náš materiál předaný na Radě ČSH 4.11.2012 - Rytířsko). Oceňuje zájem nově 

zvoleného vedení ČSH zabývat se touto problematikou a posunout oblast práce s talentovanou 

mládeží ku prospěchu házené v České republice. 

Exekutiva KSH Vysočina projednala na svém jednání materiály zaslané předsedovi Komise 

mládeže KSH Vysočina. S potěšením chceme konstatovat, že naše připomínky byly v návrzích 

zohledněny a zahrnuty do jednotlivých námětů řešení. 

K Vámi navrhovanému Panelu máme tyto dvě připomínky: 

1. Skupina pozvaných je dle našeho názoru příliš jednostranná a provázaná se stávajícím 

systémem SCŽ/SCM, který zvláště v oblasti SCM je nefunkční, a proto se dle našeho názoru 

oprávněně obáváme příliš velkého tlaku na zachování tohoto systému v jeho aktuální podobě. 

2. V programové části panelu nám chybí informace pro zúčastněné o fungování úspěšných 
systémů práce s talentovanou mládeží v házenkářsky vyspělých zemích. 

7. 

Zodpovídá: Pavel Hladík Termín: jednání na Rytířsku - Splněno 
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Úkoly z 26. 3. 2014 

Exekutiva na základě podkladů předaných komisí mládeže rozhodla: 

• Na Kemp házenkářských nadějí chlapců ročník 1998  

uvolnit………………..7.650,- Kč       (Rok 2013 - 4.200,-Kč a rok 2014 - 3.450,- Kč) 

Garantem této akce je  TJ Sokol Nové Veselí,      Pavel Hladík,  
DPP trenérská práce 4.500,- Kč 

• Na Kemp házenkářských nadějí dívek ročník 1999  

uvolnit………………..6.800,- Kč       (Rok 2013 - 5.900,-Kč a rok 2014 - 900,- Kč) 

Garantem této akce je TJ Jiskra Havlíčkův Brod, Ing. Hubert Kubala,  
DPP trenérská práce 4.500,- Kč 

• Na regionální kvalifikaci Desetiboje mladších žákyň pro pořádající 

TJ Jiskru Havlíčkův Brod………………………………………………………………6.000,- Kč 

9. 

Zodpovídá: Jan Král, Martina Kubalová Termín: 30. 4. 2014 

 

Exekutiva rozhodla vyzvat oddíly, aby se aktivně přihlásili k prezentaci Kraje Vysočina 
na připravované putovní  výstavě k 60. výročí založení svazu házené. Následně 
z oddílů navržených exponátu zajistit zhotovení panelu. 

10. 

Zodpovídá: Ing. Hubert Kubala, David Kučera Termín: 30. 4. 2014 

 

Exekutiva žádá vyjádření ČSH k zajištění materiálu pro Školní ligy. Dle vyjádření všech 
zúčastněných Kraj Vysočina nedostal k dnešnímu dni žádný materiál. 

11. 

Zodpovídá: Pavel Hladík Termín: 10. 4. 2014 

 

Na základě připomínek oddílů a diskuse k návrhu Přestupního řádu exekutiva sděluje 
ČSH, že navrhované výchovné je zcela nedostatečné a navrhuje minimálně 
dvojnásobek s bezpodmínečným zapracováním „ Paktu solidarity“. 

12. 

Zodpovídá: Ing. Zdeněk Tůma, Pavel Hladík Termín: 10. 4. 2014 

 

Exekutiva apeluje na oddíly, aby zajistily aktivní činnost svých rozhodčích a školení 
nových. (Jedná se o minimalizování nákladů na rozhodčí.) 

13. 

Zodpovídá: Alois Prokop, Josef Holenda Termín: průběžně 
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Exekutiva žádá sdělení a vysvětlení ČSH, jak jsou delegováni rozhodčí na žákovskou ligu. 
V Novém Veselí dne 23. 3. 2014 byli delegováni 4 (slovy čtyři) z Brna a jeden z Pardubic. 
Z KSH Vysočina nebyl delegován ani jeden. Pokud má ČSH nadbytek finančních 
prostředků, aby byly takto vyhazovány oknem, ať takto dále postupuje s tím, že náklady 
na rozhodčí hradí ČSH! Exekutiva KSHV žádá o prověření této problematiky a podání 
zprávy o delegacích rozhodčích z regionů. 

14. 

Zodpovídá: Ing. Zdeněk Tůma Termín: ihned 

 

Exekutiva žádá vyjádření presidenta ČSH k jeho volebnímu slibu, jak rychle bude řešena 
problematika úhrady nákladů na rozhodčí řízených ČSH, obdobně jak u extraligy. 

15. 

Zodpovídá: Ing. Zdeněk Tůma Termín: ihned 

 

Exekutiva rozhodla, že oddílům které hrají Ligu Vysočiny mládež a jejich družstva „A“ 
odehrají všechna utkání, přispěje KSH na úhradu nákladů na rozhodčí. Oddíly předají 
položkové náklady na úhradu rozhodčích jednotlivých turnajů - podzim 2013 a připraví 
podklady - jaro 2014. (Turnaj, datum, částka, e-mailem. KSH si vyhrazuje právo provést 
kontrolu nákladů v účetnictví.) 

16. 

Zodpovídá: TJ, oddíly, Jan Král (jan.kral.nv@gmail.com) Termín: průběžně 

 

Pavel Hladík informoval exekutivu o dalším vývoji „Panelu podpora talentované 
mládeže“. Informoval o připomínkách, které po konzultaci s členy exekutivy zaslal 
k výstupu presentovaném ČSH. Exekutiva jej pověřuje, aby dále tuto problematiku 
sledoval a prosazoval představu KSH Vysočiny. 

17. 

Zodpovídá: Pavel Hladík Termín: průběžně 

 

 

 

Zapsal: Jan Král                                                                                            Schválil: Ing. Zdeněk Tůma 


